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BWP + directie MEVA

Dictum De Kamer,
Gehoord de beraadslaging,

Overwegende dat er momenteel 600 spoedeisende hulpartsen zijn;

Overwegende dat een SEH-arts een generalist is (de huisarts van het

ziekenhuis) en dat deze van groot belang is om de zorg ook in de regio
bereikbaar te houden;

Overwegende dat er volgende de Nederlandse \ereniging van Spoedeisende

Hulp Artsen ongeveer 1200 spoedeisende hulpartsen nodig zijn om tot een

adequate bezetting te komen;

Overwegende dat het Capaciteitsorgaan adviseert om met ingang van 2024 42

opleidingsplaatsen per jaar beschikbaar te stellen om in de behoefte aan SEH-

artsen te voorzien;

Verzoekt de regering bij de beschikbaarstelling van opleidingsplaatsen
voor 2024, in het voorjaar van 2023 bij voorrang te bezien of het

maximale aantal instroomplaatsen voor SEH-artsen kan worden

gehonoreerd;

Verzoekt de regering te onderzoeken wat de benodigde
opleidingscapaciteit zou moeten zijn en hoe deze gerealiseerd kan

worden,

En gaat over tot de orde van de dag.

Appreciatie Oordeel Kamer

Toelichting bij

appreciatie

Vorige week heeft het Capaciteitsorgaan (CO) een nieuw advies uitgebracht

waaruit blijkt dat een jaarlijkse instroom van 42 artsen in de opleiding tot SEH-

artsen nodig is om aan de verwachte zorgvraag te voldoen. Dit nieuwe advies

houdt rekening met de meest actuele inzichten rond de ontwikkeling van

zorgvraag en -aanbod.

Eind dit jaar komt het CO met de instroomadviezen voor de overige

vervolgopleidingen. In het voorjaar van 2023 -

op basis van de dan beschikbare

adviezen van het CO voor alle bekostigde opleidingen - zullen we bezien wat de

instroomaantallen voor 2024 zullen worden voor de door VWS bekostigde

opleidingen, passend binnen het financieel kader.

Mocht het budgettaire kader niet toereikend zijn om alle adviezen over te

nemen, dan kunnen we bekijken of we in elk geval en bij voorrang alle plekken
voor SEH-artsen beschikbaar kunnen stellen.

Commentaar Beleidsuitgangspunt is om zoveel mogelijk het advies van het CO volgen. Dit is het

best beschikbare richtsnoer voor wat nodig is met het oog op de toekomstige

zorg.

De motie vermeldt de stelling van de vereniging van SEH-artsen dat 600 extra SEH-

artsen nodig zijn. Deze is echter gebaseerd op Brits onderzoek dat niet

representatief is voor de Nederlandse situatie.

Contactpersoon

1031792


